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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

6. seje Občinskega sveta Občine Krško,  
ki je bila v četrtek, 4. 7. 2019, ob 1530 uri, v sejni sobi » A « Občine Krško. 

 
 

Sejo je vodil župan Občine Krško in predsedujoči Občinskemu svetu mag. Miran 
Stanko. 
 
 
 

Na začetku seje je bilo prisotnih 19 svetnikov: Milena Bogovič Perko, Dušan Dornik, 
Tajana Dvoršek, Matjaž Gomilšek, Luka Gramc, Robert Kostevc, Franc Lekše, Damjan 
Mežič, Jožica Mikulanc, Kristina Ogorevc Račič, Jože Olovec, Anton Petrovič, Boštjan 
Pirc, Ana Somrak, Aleš Suša, Dušan Šiško, Zdravko Urbanč, Jože Žabkar in Mojca 
Železnik; 
 

med sejo so prišli: Moran Jurkovič (pri 2. točki); Vlado Grahovac in Aleš Zajc (pri 3. 
točki) in Jože Slivšek (pri 4. točki); 
 

predhodno so odsotnost napovedali: Damjana Pirc, Nataša Šerbec, Janez Barbič, 
Vlado Bezjak, Franc Bogovič in Aljoša Preskar; 
 

odsoten: Silvo Krošelj. 
 
 
 
 

K  1.  točki 
 
Potrditev zapisnika 5. seje Občinskega sveta. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet potrdi zapisnik 5. seje Občinskega sveta. 
 
 
 
 

K  2.  točki 
 
Določitev dnevnega reda. 
 
Sprejet je bil naslednji  
 

1. potrditev zapisnika 5. seje Občinskega sveta, 
2. določitev dnevnega reda, 
3. pobude, vprašanja in predlogi članov Občinskega sveta, 
4. predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ - Predinvesticijska 

zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja vrtca Senovo, 
5. predlog Sklepa o potrditvi novelacije Investicijskega programa - Dozidava in 

rekonstrukcija OŠ Koprivnica, 
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6. predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ - Predinvesticijska 

zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja prizidka knjižnice in 
rekonstrukcija dela obstoječe knjižnice v Krškem, 

7. predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa - Dom krajanov in vrtec Zdole, 
8. soglasja k sistemizaciji delovnih mest vrtcem v občini Krško: 

8./1. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 
Osnovni šoli Adama Bohoriča Brestanica, 

8./2. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 
Osnovni šoli Koprivnica, 

8./3. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Krško, 
8./4. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 

Osnovni šoli Leskovec pri Krškem, 
8./5. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 

Osnovni šoli Podbočje, 
8./6. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 

Osnovni šoli Raka, 
8./7. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri 

Osnovni šoli XIV. divizije Senovo, 
9. predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcih Občine Krško, 
10. predlog Sklepa o višini dodatnega znižanja plačil staršev za programe v vrtcih za 

šolsko leto 2019/2020, 
11. predlog Sklepa o izdaji soglasja k ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na 

domu v občini Krško, 
12. predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in spremembi načrta 

razvojnih programov v letu 2019 / II., 
13. predlog Sklepa o prenosu premoženja v upravljanje Krajevni skupnosti mesta 

Krško, 
14. osnutek Odloka o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa v občini Krško, 
15. osnutek Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata - Skupnega 

prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, 
Radeče in Sevnica. 

 
 
 
 

K 3. točki 
 
Pobude, vprašanja in predlogi članov Občinskega sveta. 
 
Pobude, vprašanja in predloge članov Občinskega sveta so pri točki v pisni obliki 
podali: Milena Bogovič Perko - SDS, Anton Petrovič - SD, Aleš Suša - Levica, Jože 
Olovec - SDS in Dušan Šiško - SNS. 
 

 
Vsebina oddanih pobud, vprašanj in predlogov članov Občinskega sveta: 
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Milena Bogovič Perko - SDS: 
 

Kmetijska gospodarstva, ki jih je v okolici Senovega okrog deset, se ukvarjajo z 
intenzivno govedorejo. Stranski produkt so tudi živalski izločki, ki se kot predelana 
gnojevka uporablja za gnojenje travinja, v manjši meri za gnojenje njiv. Razdrobljenost 
kmetijskih površin v neposredni ali bližnji lokaciji urbanega naselja je velika. Noben 
GERK v kmetijski rabi 1300 trajno travinje, ni večji od treh hektarjev. Zakaj je to dejstvo 
pomembno? Po vsaki košnji, ki jo izvaja posamezno kmetijsko gospodarstvo, se v 
rastni sezoni izvaja gnojenje z gnojevko. Ta ukrep pa ni časovno usklajen, ker tudi ne 
more biti zaradi narave dela v kmetijstvu. Na ta način so krajani izpostavljeni smradu 
po več dni skupaj, včasih tudi cel teden. Vsako kmetijsko gospodarstvo si tako gnojenje 
z gnojevko organizira po svojih zmožnostih. Gnojenje se izvaja s klasičnim sistemom, 
to je s cisternami, ki razpršijo gnojevko v zrak. Kolikor je na terenu opazno, nima niti 
ena kmetija prilagoditve cistern s primerno mehanizacijo, kot so to vlečene cevi za 
izpust gnojevke ali pa sistema za direktno vdelavo v tla. Krajani Senovega so 
izpostavili, da je z leti postalo tako stanje nevzdržno. Sami iščejo rešitve, se 
seznanjajo, kako imajo to rešeno v drugih urbanih okoljih, ki mejijo na kmetijska 
zemljišča, ki jih obdelujejo kmetije z enako tehnologijo. Krajani so osveščeni, 
informirani v taki meri, da jih bo potrebno slišati in jim ponuditi rešitve. Del te rešitve je 
nadzor kmetijskega resorja, ki se po mojem prepričanju ne izvaja, je pomanjkljiv, 
oziroma se izvaja tako, da se zatiska oči pred kršitvami, kot so neprimerni termini 
gnojenja, neustrezna skladišča za gnojevko in s tem nedozorela gnojevka in kot sem 
že omenila neprimerna aplikacija gnojenja. Kaj tak način gnojenja povzroča v okolju: 
povzroča izpuste amonijaka, kot plina, ki negativno deluje na ozonski plašč, poslabšuje 
stanje vodnih virov (v naši neposredni bližini so že bili zaznani primeri onesnaženja), 
nevarno vpliva na zdravje ljudi, poslabšuje kvaliteto bivanja v takem okolju in 
nenazadnje povzroča izgubo pridelanega dušika, ki bi lahko bil koristno uporabljen v 
pridelavi travinja. Na ravni države je zadeva urejena z Nitratno direktivo Evropske unije 
(Direktiva Sveta 91/676/EEC) in z Nitratno uredbo (Uredbo o varstvu voda pred 
onesnaževanjem z nitrati s kmetijskih virov). Kaj lahko tu stori Občina Krško? Kot prvo, 
po vzoru kar nekaj občin v Sloveniji, bi lahko subvencionirala - sofinancirala nabavo 
preparatov, ki že nekaj časa obstajajo na trgu, ki pospešujejo razgradnjo gnojevke, ali 
pa služijo kot dodatek prehrani živalim. Občina Brežice je že leta 2010 dala izdelati 
študijo: Preizkušanje učinkovitosti pripravkov za zmanjšanje smradu pri polivanju 
gnojevke. Navedena sta dva pripravka: Plocher in Glenor KR+. V poročilu študije je 
navedeno, da se je, po ocenah, smrad zmanjšal od 49 do 68 odstotkov, saj sta se oba 
pripravka izkazala kot učinkovita. Naj navedem še tri, ki jih je mogoče dobiti na našem 
trgu, to so: SeoFoss, Active NS in sintetični zeolit 4A in 13X. V okviru te problematike 
smradu, ki ga povzroča razvoz gnojevke v bližini strnjenih naselij je vsepovsod veliko 
prikritega negodovanja. Stanje vsekakor ni dobro. Ljudje, ki ne kmetujejo, ne razumejo 
potreb, ki jih imajo govedorejske in prašičjerejske kmetije. Ne zanima jih tehnologija, 
skratka želijo imeti 100% oskrbo v trgovini oziroma mesnici, kako se pa hrana pridela, 
pod kakšnimi pogoji, je pa nepomembna tema. Dejstvo je, da je potrebno obe skupini 
ljudi zbližati, jim predstaviti probleme enih in drugih in odstraniti ekstreme, ki ponavadi 
niso ugodni za nobenega. Na primer raztros gnojevke pri temperaturi 30 stopinj ob 
vročinskem valu, pa tudi ob napovedi večjih padavin, ni primerno. Glede na tehnologijo 
pridelave travinja obstaja v neskladnih pogojih povečana izguba hranil - dušika, kar pa 
na drugi strani ni primerno z vidika bivanjskih pogojev nekega strnjenega naselja. Lep  
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primer je določilo, ki ga je sprejela Občina Litija v Odloku o javnem redu in miru v občini 
Litija, v 9. točki, 7. člena, navajam: »Zaradi varstva zdravja in čistoče je prepovedano: 
v obdobju, ko je skladno s predpisom, ki ureja varstvo pred požarom v naravnem 
okolju, razglašena velika ali zelo velika požarna ogroženost, gnojiti z gnojnico ali 
gnojevko po zemljiščih, ki so v bližini naselij, razen če se zagotovi takojšnje 
preoravanje, podoranje ali uporabi druga učinkovita tehnika za zmanjševanje smradu 
zaradi gnojenja.« Zato predlagam, da se prouči možnost sofinanciranja preparatov in 
da se tudi izobrazi nosilce kmetijskih gospodarstev, da bodo zainteresirani le-te tudi 
uporabljati. Druga možnost, s katero bodo soglašali tudi krajani senovške kotline, da 
se tovrstne aktivnosti - gnojenje z gnojevko, opredeli v enakem odloku občine, kot sem 
navedla v primeru Občine Litija. To razpravo, oziroma seznanjanje in pomiritev obeh 
strani, je potrebno odpreti. Občina je dolžna tako aktivnost pričeti, mogoče na Odboru 
za kmetijstvo in pospeševanje razvoja podeželja ter Odboru za okolje in prostor ali pa 
tudi širše. Kot sem seznanjena, je enak problem izpostavljen tudi v drugih krajevnih 
skupnostih. Upam na uspeh, saj le dialog lahko prinese ustrezne rešitve za vse akterje 
v tej zgodbi. 
 
Anton Petrovič - SD: 
 

Rad bi se zahvalil za odgovor na vprašanje z zadnje seje glede projekta urejanja mostu 
preko Belskega potoka pri podjetju Grapak. Moram pa reči, da nisem zadovoljen z 
odgovorom, saj sem na to problematiko opozoril že ob požaru v podjetju Grapak, ko je 
zaradi nemožnosti direktnega uvoza intervencijskih vozil nastala večja škoda, kot bi 
bilo ob normalnih voznih razmerah. Takrat je bilo g. Šviglju obljubljeno, da se bo most 
začel urejati po izvedbi del na mostu na Tomšičevi cesti. V podjetju Grapak so nabavili 
novo tiskalno linijo, kar posledično pomeni večjo proizvodnjo, večji promet s težkimi in 
daljšimi vozili ter uničevanje že tako uničene dovozne ceste. Ta vsekakor ne bo 
dočakala leta 2023, ko je načrtovana ureditev mostu in dovozne poti. Predlagam ogled 
mostu in dovozne ceste ter spremembo prioritet. 
 

V imenu stanovalcev na Delavski cesti opozarjam na posedanje cestišča in posledično 
»dvigovanje« jaškov, ki so v cestnem telesu. Tudi tu predlagam ogled in ukrepanje. 
 

Ob letošnji pripravi za ocenjevanje krajev v sklopu projekta Moja dežela lepa in 
gostoljubna, se je ponovno pokazalo, da določene zadeve niso sistemsko urejene. 
Občina Krško je ob zaprtju premogovnika na Senovem postala lastnica številnih parcel, 
ki pa niso zajete v koncesijski pogodbi za košnjo in vzdrževanje navedenih zemljišč. 
Predlagam skupen sestanek odgovorne osebe iz občinske uprave, KS Senovo, TD 
Senovo ter podjetij Rudar, HPG ter Trata, da pregledamo seznam parcel in uskladimo 
košnjo in aktivnosti v zvezi s košnjo in urejanjem navedenih površin. 
 

V imenu Občinske turistične zveze Krško predlagam, da se razmisli o poimenovanju 
dela sprehajalne poti med Krškim in HE Krško po prof. Francetu Vardjanu. Glede na 
to, da je njegovo obeležje v Gaju zaslužnih občank in občanov v Krškem, ga sedaj ne 
bi posebej predstavljal. Predlagam pa tudi, da se pripravi ustrezno gradivo 
(brošura/zgibanka/ zloženka), ki bo predstavilo vsa upodobljena spominska obeležja v 
Gaju zaslužnih občank in občanov v Krškem. 
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Aleš Suša - Levica: 
 

Most za pešce in kolesarje 
Vprašujem, ali ste preučili pobudo za izvedbo natečaja mostu za pešce in kolesarje. 
Na zadnji seji je bil dan namig, da so morda v občini Krško bolj pomembne investicije, 
kot je načrtovani most, zato spominjam, da se ta most planira že več kot 30 let. Če bi 
bil že zgrajen, bi rešil marsikatero težavo mobilnosti in integracije starega mesta in 
Vidma. 
 

Trajnostna mobilnost 
Ob posegu odstranitve cestninskih postaj na Drnovem vprašujem, ali je DARS 
predvidel umestitev parkirišča za osebna vozila? Namreč, z vidika trajnostne 
mobilnosti je pomembno, da zmanjšujemo količino prometa z osebnimi vozili. 
Uporabniki avtoceste že dolgo prakticirajo skupne vožnje, občasni problem pa je, kje 
v bližini avtoceste parkirati vozilo. Lastniki privat parkirišč parkiranja ne bodo dopuščali 
v nedogled, kar so že nakazali s postavitvijo zapornic. Površine cestninske postaje 
Drnovo so velike, zato vprašujem, ali se bo v kratkem dalo parkirati na omenjenih 
površinah? 
 

Krožišča in pametni semaforji 
K pisanju te pobude me je vzpodbudila svetniška pobuda z zadnje seje glede regulacije 
semaforja, ter informacija o gradnji krožišča pri videmski cerkvi. Živimo v času, ko nam 
računalniški sistemi krmilijo vse več naprav v vsakdanjem življenju. Imamo pametne 
naprave, telefone, hiše in kmalu tudi pametne vasi. Močno pa zaostajamo v prometu. 
Križišča so nevarna, semaforji pa niso pametni, ampak so še neumni, vsaj pri nas. 
Pametni semafor na križišču s senzorji spremlja količino prometa iz vseh smeri, ter 
prižiga zeleno luč za optimalni pretok. V EU se ti sistemi uvajajo pospešeno, saj 
povečajo pretočnost, zmanjšajo zastoje, prihranijo čas in zmanjšajo izpuste 
toplogrednih plinov. Na Nizozemskem so že vsi semaforji opremljeni s pametnim 
sistemom, zato je vožnja tekoča, skoraj brez ustavljanja pred rdečo lučjo in varna tudi 
brez krožišč. Krožišča v primerjavi s klasičnim križiščem zavzemajo veliko prostora in 
so tudi precej dražja. Dajem pobudo, da premislimo, ali nujno potrebujemo nova 
krožišča, ki jih načrtujemo, v oziru na to, da bodo ti pametni sistemi v kratkem času 
prišli tudi v Slovenijo. Kot napredna občina moramo iskati rešitve, ki so sodobne in 
konec koncev tudi cenejše. Lahko smo prva občina v Sloveniji, ki pospešeno uvaja 
moderne rešitve. Torej manj krožišč in več pametnih semaforjev. 
https://trans.info/en/smart-traffic-lights-in-the-netherlands-trucks-will-take-advantage-
of-it-127344 
https://www.iamexpat.nl/expat-info/dutch-expat-news/smart-traffic-lights-be-installed-
hague 
 

Fasade na blokih 
Če želimo kakovostno urbanistično urediti mesto Krško in naselja je potrebno določiti 
in upoštevati kriterije, ki naj jih postavi stroka. Če se bomo ravnali po tem, da 
dopuščamo ureditve, ki so ljudem všeč, kot je bilo rečeno na eni od sej glede rumeno 
oranžne fasade bloka na Cesti 4. julija, potem ne vem, zakaj ljudem ne damo absolutne 
svobode, ko načrtujejo gradnjo svoje hiše, kjer jih stroka omejuje pri arhitekturi, 
naklonu strehe itd., ... Izbira fasade in vzorcev vpliva na videz celega naselja. Stroka 
ima priporočila, kaj je dobro in kaj slabo. Tudi pisane fasade so v redu, če so v 
kontekstu. Če ni konteksta, potem je fasada lahko trajno vizualno onesnaževanje.  
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Estetsko urejena naselja so znak visoke kulture, kaos v urbanizmu pa nasprotno. 
Smatram, da moramo veliko zadev popraviti, če se želimo uvrščati v prvo skupino. 
Cesta 4. julija je glavna ulica na Vidmu in je potrebno še posebej paziti na ureditev. 
Tudi za razvoj turizma je urejen videz mesta, naselij in vasi nujen pogoj. Dajem 
pobudo, da stroka določi priporočila, ki naj se objavijo v lokalnih medijih. 
 
Jože Olovec - SDS: 
 

Moram povedati, da z odgovori nisem zadovoljen in podajam naslednje pripombe po 
posameznih pobudah oziroma odgovorih: 
 

̵ V zvezi s pobudo za bankomat je seveda popolnoma jasno, da občina ne 
postavlja bankomatov in je odgovor v tej smeri popolnoma deplasiran ter ničemur 
ne služi. Želel sem le opozoriti na zadrege, ki se pojavljajo ob določenih izplačilnih 
dnevih na banki pri trgovini Tuš. Odprava teh zadreg pa je prav gotovo naloga in 
v pristojnosti Občine Krško v smislu zadovoljstva občanov in uporabnikov 
storitev. 

 

̵ Glede odvodnjavanja v Spodnjem Starem Gradu je odgovor bolj ali manj 
izmikanje, ki v ničemer ne prinaša prav nobenih rešitev. Gre za odpravo posledic, 
ki jih je povzročila Občina Krško s svojim posegom, dodatno pa k temu prispeva 
tudi odsotnost kakršnegakoli vzdrževanja sistema odvodnjavanja. Zato 
predlagam sestanek s prizadetimi krajani na mestu samem, in sicer v roku do 
20. julija 2019. 

 

̵ V zvezi z (ne)uporabo glifosata naj navedem, da bo EU odpravila uporabo te 
nevarne kemikalije do leta 2022, v Avstriji pa so ravno v teh dneh prepovedali 
uporabo le-tega. Iz podanega odgovora pa sicer ne morem razbrati ali ga 
uporabljamo ali ne. 

 

̵ Glede umestitve podjetniškega inkubatorja in posledično težav z javnimi 
parkirnimi mesti, nisem vpraševal, na katerih parcelah se nahajajo sedanja 
parkirna mesta, ampak je šlo za trditev, da je parkirnih mest že sedaj premalo. 
Zato se mi zdi umestitev inkubatorja v ta del mesta neprimerna, ker bo zagotovo 
zadrege, povezane s parkiranjem, še povečala, enako pa velja tudi za zadrege 
tam živečih občanov. Poleg tega pa je dejstvo, da smo zemljišče oziroma zgradbo 
na tem zemljišču kupili z namenom, da tu postavimo elitno sosesko. Vse to, kakor 
tudi ne odprodaja zemljišča za stanovanjsko gradnjo, umestitev šole dr. Mihajla 
Rostoharja v strogi center, kakor tudi enormne potrebe po parkirnih prostorih prav 
gotovo ni dodatek v smeri revitalizacije mestnega jedra. 

 

̵ Glede pitne vode pa žal lahko samo ugotovim, da je zbiralnik na Belem bregu že 
od leta 2010 izven uporabe in da pristojni v vseh teh letih niste uspeli sestaviti 
strokovnih podlag, ki bi bile pripravljene v skladu z veljavno zakonodajo in ki bi 
naposled omogočile pripravo predpisa za zavarovanje tega našega največjega 
vodnega vira. To pa je, če uporabim mili izraz, nedopustno in neodgovorno. 

 

Polletna realizacija proračuna 
Vprašujem glede realizacije zastavljenega plana po proračunu 2019? Vprašujem tudi 
glede dokončanih del in del, ki so v zaključni fazi s področja investicij do 30. junija 
2019? Zato prosim za poročilo v obliki tabele po posameznih krajevnih skupnostih. 
Tabele naj zajemajo (v enem stolpcu) načrtovano s predvidenimi zneski na eni strani 
in na drugi izvedeno do 30. 6. 2019 s porabljenimi sredstvi. 
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Cene v vrtcih 
Cene varstva v vrtcih so za večino staršev previsoke, hkrati s t.i. sistemskimi rešitvami, 
ki so sicer bile sprejete pred več kot 10-imi leti, dobesedno privabljamo socialne 
probleme v naše okolje in iz našega t.i. srednjega razreda ustvarjamo dodatne socialne 
probleme. Zato predlagam, da se prenehamo sklicevati na anomalije, ki jih povzročajo 
vladne rešitve iz prejšnjega desetletja in da podamo državi pobudo za odpravo le-teh. 
V tem smislu predlagam, da strokovne službe pripravijo predlog za izračun cen, na 
osnovi novih in spremenjenih standardov in normativov, ki bodo bile bistveno bolj 
prijazne do velike večine staršev otrok. Čas bi že bil, da prenehamo diskriminirati 
sposobne, uspešne in prizadevne, torej tiste starše, ki preživljajo sebe in svojo družino 
izključno iz rezultatov svojega dela. 
 

Javni red in mir v Veliki vasi 
Pred dnevi so se v naselju Velika vas zgodile drzne tatvine na večih mestih, kar vnaša 
nemir in razburjanje v tam živeče občane. Prepričan sem, da ima Občina Krško 
pristojnosti in možnosti, da to v prihodnje prepreči z vsemi razpoložljivimi sredstvi. V 
tem smislu predlagam srečanje s prizadetimi krajani, da bomo lahko z informacijami 
iz prve roke sprejeli ustrezne ukrepe ali predlagali spremembo zakonodaje, ki dopušča 
take anomalije. Alternativa temu je, da bodo krajani prevzeli pravico v svoje roke. 
 
Dušan Šiško - SNS: 
 

Moram pohvaliti Občino Krško za zelo lepo izvedeno sanacijo Cankarjeve ulice in sicer 
od krožišča pri bivšem domu upokojencev proti Resi. Pa vendar so se name obrnili 
krajani, zato vprašujem: 
- ali je omenjena cesta in »ležeči policaji« na Cankarjevi ulici že prevzeta?  
- v kolikor je, zakaj so na eni strani ti »ležeči policaji« lepo povozni, na drugi strani 

pa so odsekani oz. na obeh straneh niso enako povozni? 
 
 
 
 

K  4.  točki 
 
Predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ - Predinvesticijska 
zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja vrtca Senovo. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ - 
Predinvesticijska zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja vrtca 
Senovo. 
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K  5.  točki 
 
Predlog Sklepa o potrditvi novelacije Investicijskega programa - Dozidava in 
rekonstrukcija OŠ Koprivnica. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi novelacije Investicijskega programa - 
Dozidava in rekonstrukcija OŠ Koprivnica. 
 
 
 
 

K  6.  točki 
 
Predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ - Predinvesticijska 
zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja prizidka knjižnice in 
rekonstrukcija dela obstoječe knjižnice v Krškem. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi Investicijske dokumentacije (PIZ- 
Predinvesticijska zasnova in IP - Investicijski program) - Novogradnja prizidka 
knjižnice in rekonstrukcija dela obstoječe knjižnice v Krškem. 
 
 
 
 

K  7.  točki 
 
Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa - Dom krajanov in vrtec 
Zdole. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi Investicijskega programa - Dom 
krajanov in vrtec Zdole. 
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K  8.  točki 
 
Soglasja k sistemizaciji delovnih mest vrtcem v občini Krško: 

8./1. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli Adama Bohoriča Brestanica, 

8./2. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli Koprivnica, 

8./3. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
Krško, 

8./4. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli Leskovec pri Krškem, 

8./5. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli Podbočje, 

8./6. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli Raka, 

8./7. predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu 
pri Osnovni šoli XIV. divizije Senovo. 

 
Sprejeti sklepi: 
 

Občinski svet sprejme: 
8./1. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli Adama Bohoriča Brestanica. 
8./2. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli Koprivnica. 
8./3. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Krško. 
8./4. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli Leskovec pri Krškem. 
8./5. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli Podbočje. 
8./6. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli Raka. 
8./7. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu pri Osnovni 

šoli XIV. divizije Senovo. 
 
 
 
 

K  9.  točki 
 
Predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcih Občine Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cene programov v vrtcih Občine Krško. 
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K  10.  točki 
 
Predlog Sklepa o višini dodatnega znižanja plačil staršev za programe v vrtcih 
za šolsko leto 2019/2020. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o višini dodatnega znižanja plačil staršev za 
programe v vrtcih za šolsko leto 2019/2020. 
 
 
 
 

K  11.  točki 
 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini 
na domu v občini Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o izdaji soglasja k ceni socialnovarstvene storitve 
Pomoč družini na domu v občini Krško. 
 
 
 
 

K  12.  točki 
 
Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in spremembi načrta 
razvojnih programov v letu 2019 / II.. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev in 
spremembi načrta razvojnih programov v letu 2019 / II.. 
 
 
 
 

K  13.  točki 
 
Predlog Sklepa o prenosu premoženja v upravljanje Krajevni skupnosti mesta 
Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme Sklep o prenosu premoženja v upravljanje Krajevni 
skupnosti mesta Krško. 
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K  14.  točki 
 
Osnutek Odloka o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa v občini 
Krško. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme osnutek Odloka o sofinanciranju izvajanja letnega 
programa športa v občini Krško, 
morebitne pripombe se v pisni obliki posredujejo predlagatelju odloka. 
 
 
 
 

K  15.  točki 
 
Osnutek Odloka o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata - Skupnega 
prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, 
Radeče in Sevnica. 
 
Sprejeti sklep: 
 

Občinski svet sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi Medobčinskega 
inšpektorata - Skupnega prekrškovnega organa občinskih uprav občin Bistrica 
ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče in Sevnica, 
morebitne pripombe se v pisni obliki posredujejo predlagatelju odloka. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 1725 uri. 
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Tomaž Petan 

 Občinski svet: 
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